
From: Tobeas, Mark <tobeas.m>
Sent: woensdag 5 december 2018 8:53:27
To: Tobeas, Mark
Cc: Stadhuis 
Subject: Schriftelijke vragen Fractie Bakker 'De maat is Vol! Te veel verkeersslachtoffers in de gemeente Woerden'
Attachments: art. 42 vragen de maat is vol! te veel verkeerslachtoffers.pdf 

Aan het college

CC raad

CC domeincontrollers

Bijgaand treft u aan een serie schriftelijke vragen (ex artikel 42 RvO) van Fractie Bakker  inzake het grote aantal verkeersslachtoffers in de gemeente 

Woerden.

Conform het RvO dient het college de vragen binnen een termijn van 30 dagen te beantwoorden (uiterlijk 4 januari 2019).

Met vriendelijke groet,

Mark Tobeas| griffier | Gemeente Woerden 

Postbus 45, 3440 AA Woerden | De Bleek 10, 3447 GV Woerden

T 0348  428 510 |M 06  25 72 36 43 |E tobeas.m@woerden.nl | raadsgriffie@woerden.nl

W gemeenteraad.woerden.nl



 

 

Artikel 42 vragen aan het college van B en W van het reglement van orde van de gemeenteraad van Woerden  

De maat is vol! Te veel verkeersslachtoffers in de gemeente Woerden. 

 

Inleiding 

De laatste weken heeft er een flink aantal zware verkeersongevallen plaatsgevonden in de gemeente 

Woerden. Met name bestuurders van scooters en fietsers zijn daarbij vaak het slachtoffer. 

Recentelijk was het letsel bij enkele ongevallen zelfs zo zwaar dat de assistentie van een 

traumahelicopter werd ingeroepen. 

Het college heeft een groot aantal verkeersprojecten in voorbereiding. Het zal echter nog wel enige 

tijd duren voordat deze projecten zijn afgerond. Bovendien is het de vraag of deze projecten effectief 

zijn in het bestrijden van ongevallen. Veel ongelukken vonden nl. de laatste tijd plaats op wegen 

waarvoor geen aanpassingen in de planning staan. 

Fractie Bakker heeft de volgende vragen aan het college: 

1. Op welke wijze neemt het college kennis van ongevallen in de gemeente Woerden?  

2. Maakt het college zich, met mij, zorgen over het grote aantal ongevallen binnen onze 

gemeentegrenzen die vaak gepaard gaan met zwaar lichamelijk letsel? 

3. Welke conclusie trekt het college uit de veelvuldige betrokkenheid van scooterrijders en 

fietsers bij deze ongevallen? 

4. Is het college met mij van mening dat het verbeteren van de veiligheid van scooterrijders en 

fietsers vanwege hun onbeschermde kwetsbaarheid in het verkeer in Woerden een hoge 

prioriteit dient te hebben? 

5. Is het college bereid om versneld met maatregelen te komen om de veiligheid voor 

scooterrijders en fietsers in de gemeente Woerden te verbeteren? Waarom wel/niet? Op 

welke termijn? 

6. Is het college bereid om met de inwoners en de gemeenteraad van Woerden harde 

doelstellingen (aantallen) te formuleren over een daling van het aantal verkeersslachtoffers 

in de gemeente Woerden? Waarom wel/niet? Op welke termijn? 

Reem Bakker 

Fractie Bakker 
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